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Ordinarie ftireningsstfl mma ftir Hiillristningens samftillishetsfiirening

l. Stammans dppnande
Tf ordforande hlilsade viilkomna till foreningsstiimman och lorklarade den dppnad

2. Forteckning over nf,rvarande medlemmar
Se bilaga A (finns endast vid originalprotokollet)

3. Dagordning
Stamman godktinde dagordningen

4. Val av ordforande for stiimman
Stdmman valde Jan Hall som ordforande lor densamma

5. Val av sekreterare fbr stdmman
Stiimman valde Janos Fazekas som sekreterare frr densamma

6. Stamman valde Mats Ridell och Magnus Krampell att jtimte ordforanden justera
dagens protokoll

7 . Styrelsens och revisorns f;rsberiittelse
Stamman godkande styrelsens och revisorns irsberiittelse for 2006

8. Ansvarfrihet for styrelsen
Stamman beviljade styrelsen ansvarsfrihet lor 2006

9. Framstiillning frin styrelsen och motioner frin medlemmarna
Tre skriftiga motioner hade inkommit frin medlemmarna inom lagstadgad tid.
Motion giillande asfaltering av cykel- och gflngbanor tas upp under punkt 15.
Stig Minsson har begiirt rbttelse i forra irets stlmmoprotokoll dar det felaktigt
uppgavs att han hade haft ett forslag pi mdtet dar han inte ens varit narvarande. Detta
beklagas harmed och skrivs in i dagens protokoll.
Mats Ridell inkommit med forslag om indragning av ny kabel med h6gre prestanda
till dataniitet for framtiden i samband med asfalteringen. Enligt hans uppgifter
inhamtade frin Skanskad<ulle kostnad bestfl dels av 682 krildpmeter for uppgrivning
och kabeldragning samt en kostnad pfl 3800 kr/hushill for inkoppling (inget krav pi
nyttjade). 1O-irsavtal skall dock skrivas. Minadskostnaden dilrefterd<ulle vara 340
kr/hushill.
Stamman valde att avsli motionen.

10. Sttimman beslutar att flytta fram informationen av konsulter frln SWECO (punkt 15)
Detta for att darefter kunna diskutera och besluta om budgeten samt ev. irsavgiften.
Frin SWECO VBB medverkade konsulterna Jonas Svensson och Lotta Nilsson.
Inledningsvis presenterades SWECO sedan det aktuella uppdraget dvs. att ta fram
underlag, hjalpa vid utvilrdering samt upphandling, byggledning och kontroll.
Arbetet handlar om frtisning, bortforsling och nyasfaltering i omrfldet.
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Efter presentation och pf,foljande diskussioner beslutade stiimman i foljande frigor
enligt nedan:

Utdkning av P-platserna pi vanstra sidan av matargatan ja 19 - nej 10
Angiende farthinder: behillning av hojden eller h6ja den. Beslutades att behilla
ofordndrad hojd eft er asfalteringen
Utbyte av ventiler (en del av avslutningssystemen har rostat sonder men itgarden
inte iir akut): beslutades att byta ut 7 st. utvalda ventiler i nyckelpositioner enligt
uppvisad karta
Kantfriisning enligt 2 alternativ: #1 friisa upp en smalare fil pi b8da sidor av
vdgen. #2 frasa upp 2-3 m in pfr uppfarten till varje hus. Syftet med kantfrdsningen
iir att behilla lutningen mot avloppet si att vatten inte samlas pi uppfarten.
Beslutas att viilja alternativ #2 med rostsiffrorna 15-6
Gf,ngbanor - inga itgarder vidtagas utan dessa behilles i befintligt skick.
Rotspiirr mot trtidrdtter pi vissa st?illen. Beslutas att rotspiirr sattes in vid ca 5-7
stillen i omrflLdet lor att lorhindra skador i asfalten.

g Tidpunkt for utforande av asfalteringsarbetet skall vara 15 juni * 31 oktober

Erstittning till styrelsen och revisorn.
Stamman beslutar att ersiittningen forblir oforiindrad.

St,imman godkande syrelsens forslag till utgifts- och inkomststat med foljande
tilliiggsbeslut initierat av m6tesdeltagarna: med h?insyn till foreningens tillgtingliga
kapital, budgeterade inkomster samt den forvilntade kostnaden lor asfalteringen
debiteras en extraavgift med 2O0Okr/hushill. Den har ar en engingsavgift som
kommer att betalas i fyra lika belopp under ett ir. Ingen befrielse gtiller for nigon
medlem i foreningen. Siledes lorblir irsavgiften ofordndrad.

Val av tvi styrelseledamdter flor tvi ir.
Valberedningen presenterade tvi kandidater, tidigare suppleanten Birgit Segn6r och
Magnus Krampell. Enligt stadgan skall stilmman vilja ordforande men ingen av
kandidaterna var intresserad av den har posten. Ingen av de niirvarande stiillde upp
heller vilket resulterade att frigan iterremitterades till valberedningen och stiimman
ajournerades.
Nytt irsmdte kommer att annonseras niir forslag till ordforandeposten finnes.
Pi stlmmans begiiran skall aven mera specifik kostnadskalkyl inhamtats. Det
framkom niimligen att SWECO:s kalkyl inte innehdll moms vilket ytterligare och
vtisentligen fordyrar asfalteringen.

Stamman beslutade att skjuta upp valet av revisor jimte revisorsuppleant till
extrastamman pga. tidsbrist di mdteslokalens automatiska larmsystem kopplas pi kl.
23.00 och det iterstod bara nigra minuter till det klockslaget. Forslag finnes.

Stamman beslutar att nuvarande valberedning skall slutfora sitt uppdrag till den extra
stimman. Diirefter blir det en ny friga om val av valberedning. Intressenter kan
siledes kontakta nuvarande medlemmarna Hanna Chakkour (hus 381) och Cane
Milosevski (hus 327)
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Verksamhets beriiff else fii r Samf?illi gheten Hillristningen i Lu nd kr 20f,6

Under verksamhetsAret har stlrelsen haft 3 styrelsemdten samt ett forberedande mdte infdr
Arsmdtet. Dtirutdver har styrelsen haft syn av omr6det inf6r skcltseldagarna- Ordforande
avgick vid styrelsemdtet i december 2006 i samband med att han flyttar fr6n omridet.

For iordningssttillande av de gemensarnma omridena har vi anordnat tvi allmiinna
skotseldagar, en pA v6ren och en pA hosten, med mycket stort deltagande. Behovet av skdtseln
har genom omridets uppvilxt minskat. Fcirslag om professionell hjalp ftir beskfing av triid
har diskuterats men av styrelsen ansetts vara en onOdig utgrft. Mindre problem finns med
fastighetsiigare som inte hiller efter sina buskar liings gator, gang- och rykelbanor. Silcen
fOrs{imras avsev6rt och skador kan uppstfl. Det ttr i si fall fastighetsiigaren som iir den
skadestdnd s ansvari ge.

Vid hosten skotseldag reparerades hdl i asfalten. Vi fick trjalp av kommunen med ett stdrre
hil. Sprickoma i asfaltbelaggningen blir allt fler och sg'relsen hade irsmcitets uppdrag att ta in
anbud pfl vad en omasfaltering kommer att kosta^ Dfl detta uppdrag har visat sig vara mer
komplicerat iin styrelsen kan klara av sA har sflrelsen kopplat in en konsult for hjilp med
anbudsunderlag och kontroll av utfdrt arbete. Detta arbete har f<irsenats kommer aft redovisas
pA Arsm6tet.

Lampbyen och sndrdjning har ftirekommit i mindre omfattning 4ven detta ar. Annu har vi
inte r6kat ut for nigot stdne behov av sndrojning. Det har dock tidvis varit mycket svArt att ta
sig fram pt v&ra gator och framfor allt pn gangar ut och in fr6n omrAdet. Tyvlirr har da darfor
intrriffat enstaka halkolyckor.

Ekonomin har forbtittrats ltterligare under 6ret med n&got 0ver 570.000 kr i kassan. Samtidigt
har kostnadsutvecklingen Okat och vi mdste dtirfor med all stikerhet skjuta till ytterligare
medel innan vi kan pfrborja en nylaggning av asfalten. Inbetalningen av Arsavgifter fungerar
nu, med vara nya avgifter och tillkommande pimirurelseavgifter, mycket bra.

Fdr sqwelsen

Peter Smede



REVISIONSBERATTELSE

Undertecknad. som vid Hiillristningens Samfiillighetsfiirenings ordinarie irsmrite
utsetts att granska riikenskaperna ftir ir 2006, flr efter fullgiort uppdrag avge
fo lj ande revisionsberIttel se.

Jag har granskat fiireningens rAkenskaper och andra handlingar som ldmnar
upplysning om fiireningens ekonomi. Riikenskaperna iir fiirda med ordning och
noggrannhet. Inkomster och utgifter under iret samt ftireningens stiillning vid irets
slut framg&r av bifogade utdrag ur rakenskaperna.

Det totala viirdet av ftireningens fonder vid &rets b<irjan var 265 436 W. Det totala
vtirdet av dessa var vid 2006 flrs slut 288 790 kr enligt irsbesked frin Robur.

Di det under revisionen inte framkommit anledning till anmiirkning, tillstyrker jag
att sfvrelsen beviljas ansvarsfrihet ftir fiirvaltning under verksamhetsiret 20A6.

Mats Larsson
Av fiireningsmcitet utsedd revisor


